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kuryr 25. ledna 2023

Vietnamské drogové mafie už operují zcela beztrestně
infokuryr.cz/n/2023/01/25/vietnamske-drogove-mafie-uz-operuji-zcela-beztrestne

Policie si jich nevšímá na rozkaz z vyšších míst? Kdo to vysvětlí
rodičům 100 000++ českých uživatelů pervitinu?

Od nástupu ministra vnitra Hamáčka došlo k záhadnému

strmému poklesu zadržených Vietnamců za drogové

delikty. V roce 2021 zadržela policie pouze 24

Vietnamců, před 7 lety to bylo 237 Vietnamců, tedy

desetkrát tolik. Tento podivný pokles, který začal za vlády B.

Sobotky, akceleroval za éry islámofilního ministra vnitra Hamáčka ve

vládě A. Babiše. Podle slov tehdejšího místopředsedy vlády L.

Zaorálka byl prý tehdejší předseda vlády Babiš zděšen

rozsahem zapojení celé vietnamské komunity v Česku do

drogové trestné činnosti, ale neudělal nic. Za antičeské vlády

„Ukrajince“ Fialy nastal Vietnamcům opravdový „klid na

práci“ a oni prodávají drogy a páchají další trestnou

kriminalitu už zcela otevřeně a zjevně beztrestně. Stačí se

projít po jakémkoliv českém městě.

http://www.infokuryr.cz/n/2023/01/25/vietnamske-drogove-mafie-uz-operuji-zcela-beztrestne/
https://ceskavec.com/2022/02/podivny-pokles-odsouzenych-vietnamcu-za-vlady-b-sobotky-ktery-jeste-vylepsil-hamacek-infiltrovala-vietnamska-drogova-mafie-nejvyssi-patra-ceske-politiky-vietnamci-jsou-bezpecnostni-problem-p
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Dopady vietnamského „podnikání“ na českou populaci

začínají být bohužel katastrofální a vidím to každý den při

své práci. Vietnamské drogové mafie, na jejichž práci se podílí

nějakou formou celá vietnamská komunita – což je aktuálně kolem

150 000 osob, svojí činnost výrazně rozšířily. Počet trvale

závislých narkomanů v ČR dlouhodobě roste. Dnes se hovoří

o počtu nejméně 120 000 „tvrdých fetáků“. Většina z nich

jsou zákazníci vietnamských večerkářů, provozovatelů

asijských bister, nehtových studií, tržnic atd. Nechybí mezi

nimi ani 10 leté děti, rekrutované jejich vietnamskými

spolužáky ve školách. Ano, tak to bohužel funguje. Na školách ve

velkých městech funguje systém „vietnamských asistentek“, které ve

spolupráci s dětmi místních vietnamských mafiánů, cíleně rekrutují

české děti jako potenciální narkomany. Rodiče dětí, které jsou

problémové, nebo jejichž rodiny procházejí nějakou krizí (rozvod,

finanční problémy atd.) by se proto měli mít mimořádně na pozoru

před „novými cizokrajnými kamarády“ jejich dětí.

Podle historických zkušeností se počet narkomanů každých 10

let zdvojnásobí a za pár let tedy dosáhne počtu 200 000! K

tomu si připočtěte ještě několik stovek tisíc „rekreačních

uživatelů drog“, opět většinou zákazníci vietnamské komunity.

Jen pro představu v ČR se ročně narodí asi 100 000 dětí a

tak jsou to celé dva ročníky, které budou nenávratně

ztraceny. Většina narkomanů se totiž své závislosti již

nikdy nezbaví.

Vietnamské drogové mafie si platí své politiky, někteří

dokonce dostávají vietnamské „asistentky“ a jimi placení

politici jsou prolezlí celým mainstreamovým politickým

spektrem. Situace začíná připomínat narkostáty v Latinské

Americe. Posledních několik vlád jde vietnamským (ale i tureckým,

čínským, arabským, nigerijským atd.) drogovým mafiím více

méně na ruku, policie Vietnamce ( a další drogové dealery)

podle všeho nestíhá na příkaz z nejvyšších míst, politici a
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media jim dělají PR „o údajné vzorové integraci“ a výsledek

je česká mládež na drogách. (Část politické „elity“ vietnamské

kriminálníky dokonce podporuje z důvodu ideologické multikulturní

zaslepenosti a současně nenávisti ke všemu českému těm dokonce

asijské narkomafie nemusí ani nic platit – poznámka redakce). Jinak

si prudký pokles počtu odsouzených Vietnamců lze velmi těžko

vysvětlit a policisté to začínají po straně naznačovat. Zkrátka na

potírání vietnamské kriminality prý „není zájem“ z nejvyšších míst.

Zkrátka se bojí tlaku politiků, pokud budou proti asijským

narkomafiím aktivněji zasahovat.

Bohužel jedná se o zvláštní trend v celém západním světě. Je proto

na místě otázka, zda to je záměr globálních elit? Jim na drogách

závislý jedinec vyhovuje, stejně tak jim vyhovuje rozvrat

jeho rodiny. Všude, kde vlády vyhlásily „válku drogám“

došlo k jejich prudkému nárůstu konzumace a počtu

uživatelů. Západní tajné služby se otevřeně účastnily a

účastní jejich pašování (Kolumbie, Afganistán atd.) a z výnosu

financují podvratné operace po celém světě.

Proto podpora současných českých „elit“ drogovým

asijským mafiím není náhodou ani překvapením. Je to

zájem jejich velitelů na globální úrovni. Vietnamci jsou

tedy jen nástrojem na rozvrat české společnosti pomocí

drog. Nechají se Češi drogami úplně zničit? Nebo se pokusí

odstranit alespoň ten nástroj? Můj známý od policie říká,

že odsunem Vietnamců, Arabů, Turků, Albánců, Číňanů a

černochů by bylo okamžitě 99% českých narkomanů bez

dodávek ze dne na den. Stejně tak by se ulevilo stovkám

tisíc rodin v Německu, Rakousku a dalších zemích, které

tihle zločinci drogami z českého území zásobují.
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Pervitinová „sada“. Nalezeno 10 metrů od dětského hřiště.

Asi dodávka z nejbližší vietnamské večerky.

Terapeut
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